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Köşe Yazısı Sayfa 11’de

Ercüment DİLMEN
Bu çocuklara 
inanın

Merkezefendi'de

kombineler
satışa çıktı

Yükseköğretim ku-
rumlarına 2025 yılı için
verilmesi öngörülen büt-
çe ödeneği 487 milyar li-
rayı aşarken, Pamukkale
Üniversitesi'ne 6 milyar
304 milyon lira ayrılma-
sı planlandı. >>5’te

PAÜ’nün 
2025 bütçesi

açıklandı

Denizli Büyükşehir Belediyesi
Zabıta Daire Başkanı İbrahim Çe-
lebi’nin oğlu Sadık Emre,  Fadime
Yağlıca dünya evine girdi. Ger-
çekleşen düğün töreninde genç
çift, doyasıya eğlendi. >>12’de

Adalet Bakanı Yılmaz
Tunç, AK Parti Denizli
Teşkilatı tarafından dü-
zenlenecek olan 2024 yılı
Şehir Buluşmaları kap-
samında Denizli’ye gele-
cek. >>Haberi 8’de

Adalet Bakanı 

Yılmaz Tunç 
DEnizli’YE 

gEliYor

Basketbol Süper Ligi
ekiplerinden Yukatel Mer-
kezefendi Belediyesi De-
nizli Basket’in kulüp baş-
kanı Veli Deveciler, kom-
bine bilet satışlarının baş-
ladığını bildirdi. >> 11’de

Denizli Ticaret
Odası (DTO) Başka-
nı Uğur Erdoğan,
ASKON Denizli Şu-
besi’nin 9'uncu ola-
ğan genel kurulunda
güven tazeleyen
Uğur Küçük ile eki-
bini tebrik etti. Türk

iş dünyasının birlik
ve beraberlik anlayı-
şıyla her geçen gün
daha da büyüdüğü-
nü söyleyen Erdo-
ğan, "Bu başarıda
katkısı olan herkes,
başımızın tacıdır"
dedi. >>Sayfa 4’te

İş adamlarından 
Uğur Erdoğan'a
teşekkür plaketi

Ülke genelinde oldu-
ğu gibi Denizli’de de öğ-
renciler yaz tatilinin bit-
mesiyle birlikte okula
tekrar merhaba dedi.
Denizli’de 1400 öğrenci
ve 63 öğretmen kadro-
suyla birlikte eğitim ve-
ren Katip Çelebi İlkoku-
lu’da dün sabah yapılan
törenle öğrenciler ders
başı yaptı. >>7’de

Denizli'nin Çal ilçe-
sinde babasından öğ-
rendiği tekniklerle yıllar-
dır sepet ören Muhar-
rem Kaya, Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığı tarafın-
dan "Yaşayan Sanatçı"
unvanı verildi. Doğal
malzemelerle yapılan el
emeği sepetler büyük ilgi
görüyor. >>Haberi 7’de

katip Çelebi ilkokulu’nda 
ilk ders zili çaldı

Sepet örerek sanatçı
unvanı kazandı

Çelebi ailesinin
mutlu günü

2024-2025 Eğitim Öğretim yılı
başladı. Kırtasiye, üniforma, servis, ye-
mek derken okul masrafları listesi de
uzayıp gidiyor. Okul giderleri için ar-
tan ücretler velileri zorluyor. İstanbul

Planlama Ajansı’nın yaptığı araştır-
maya göre, eğitim harcamaları yüzde
120 arttı. Verilere göre öğrencilerin kır-
tasiye harcamaları yüzde 72, okul için
giyim harcamaları yüzde 62, okula

başlama masrafı ise yüzde 65 ora-
nında yükseldi. Bazı özel okullarda ki-
tap seti ücretleri 30 bin liradan baş-
ladığı, 50 bin lira ve üzerine kadar çık-
tığı bildirildi. >>Haberi Sayfa 4’te

Öğrencilerin temel kırtasiye harcamaları yüzde 72, okul için giyim harca-
maları yüzde 62, okula başlama masrafı ise yüzde 65 oranında yükseldi.

EGiTiM HARCAMALARI
YUZDE 120 ARTTI

Araştırma verileri
�yat artışlarını

gözler önüne serdi

CHP’nin 101.
yaş günü
kutlamaları
ertelendi >>5’te

YRP Genel Başkanı Fatih Erba-
kan, Denizli İl Teşkilatı tarafından dü-
zenlenen programda partililerle bir
araya geldi. >>Haberi Sayfa 6’da

Erbakan 
DEnizli’DE



Beslenme ve Diyet Uzmanı
Betül Merd’de, sağlıklı ev salça-
sı yapmanın ve saklamanın şart-
ları hakkında bilgiler vererek,
“Salça zengin tadı nedeniyle
mutfaklarda kullanılan çok yön-
lü bir malzemedir” dedi.

EVDE YAPILAN 
SALÇANIN 
FAYDASI ÇOK
Salçanın, tüm dünyada kul-

lanılan ve yemekleri tatlandıran
önemli bir besin kaynağı oldu-
ğunu dile getiren Beslenme ve
Diyet Uzmanı Betül Merd, “Zen-
gin tadı nedeniyle mutfaklarda
kullanılan çok yönlü bir malze-
medir. Marketlerde satılan raf
ömrü uzun konserve
salçaları tüketmek
mantıklı gibi görünse
de evde sterilizasyon
kurallarına uygun
olarak yapılan salça
daha sağlıklıdır. Ev
yapımı salça sadece
lezzetiyle değil aynı
zamanda sayısız fay-
dasıyla da ön plana
çıkmaktadır. Doma-
tes ve biber, A ve C vitaminleri
ile mineraller açısından zengindir.
Salça, serbest radikallerle sava-
şan antioksidanlar içermektedir.
Salçanın lif içeriği sindirim siste-
mini destekler. Özellikle domates,
A, C ve E vitaminlerinin yanı sıra
potasyum gibi mineraller ve li-

kopen gibi antioksidanlar açı-
sından da zengin bir kaynaktır.
Yapılan araştırmalarda doma-
tesin kalp sağlığını koruduğu,

belirli kanser türlerinin
riskinin azaltılmasında
etkili olduğu ve bağı-
şıklığı artırdığı belirlen-
miştir” ifadelerini kul-
landı.

Salçanın, yüzyıllar-
dır yaz aylarında yeti-
şen domates veya kır-
mızı biberin çeşitli iş-
lemlerden geçirilmesiy-
le üretildiğini aktaran

Merd, “Salça, saklama şartlarına
uyulduğunda Türk mutfağının
vazgeçilmezidir. Yemeklere renk
ve lezzet katan salça, domates ya
da kırmızı biberden üretilir. Do-
mates salçası, Anadolu’da daha
yaygın olarak üretilen ve tüketi-
len bir salça türüdür. Çekirdek-

lerinden ve kabuğundan ayrıştı-
rılarak elde edilen domates pü-
resi, kaynatma ya da güneşte
bekletme gibi yöntemlerle salça
haline getirilmektedir. Kırmızı bi-
ber salçası, sapları ve çekirdekleri
çıkarılan kırmızı biberlerin ezilip
tuzlandıktan sonra güneş altında
kurutulmasıyla üretilir. Yapı-
mında kullanılan acı veya tatlı bi-
ber, salçanın tadını belirler” dedi.

DOĞRU SAKLAMA 
KURALLARINA 
UYULMALI
Salçanın oksijene maruz kal-

dığında hızla bozularak renk, tat
ve dokuda değişikliklere neden
olabildiğini belirten Merd, “Zehirli
gıdaların tüketimi hayati tehlike
oluşturduğundan salçanın doğru
muhafazası önemlidir. Zehirlen-
menin olmaması için etkili yön-
temlerin kullanılması gerekir.

Doğru ambalaj, antioksidanlar ve
ışıktan koruma yöntemleri sal-
çanın bozulmasını önlemenin
en iyi yoludur. Ev yapımı salça-
nın uzun ömürlü ve kaliteli olması
için kavanozlara koyup saklan-
ması gerekir. Etkili depolama
şartları, ışığa maruz kalma, sı-
caklık dalgalanmaları ve havaya
maruz kalma gibi faktörlerin et-
kisi azaltabildiğinde salçanın da
ömrü uzayacaktır” diye konuştu.

Salça yapımı hakkında bilgi-
lerde veren Betül Merd, sözleri-
ni şu şekilde devam etti:

“Evde yapılan domates ve bi-
ber salçası düzgün bir şekilde sak-
landığında bir yıla kadar güven-
le tüketilebilirken, en iyi lezzeti
elde etmek için 6-8 ay içinde tü-
ketmek idealdir. Tüketilmeden
önce her zaman bozulma belir-
tileri olup olmadığı da kesinlikle
kontrol edilmelidir. Salça yapımı,
birkaç basit adımı içermektedir.
Sebzeleri hazırlama: Domates
ve biberler iyice yıkandıktan son-
ra temiz bir bıçakla doğranır.
Ezme ve süzme: Pişirilen sebze-
ler bir blender veya el mikseri ile
ezilir. Elde edilen karışım süzü-
lerek pürüzsüz bir kıvam elde edi-
lir. Pişirme: Miktarına göre do-
mates ve biberler, metal bir kap-
ta uzun süre pişirilir. Bu aşama-
da tuz eklenir. Kavonozlama:
Salça sıcakken sterilize edilmiş
kavanozlara dökülür ve kapakları
sıkıca kapatılır.” (İHA)
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İş ve kariyer hayatınızda bu-
gün, mesleki olarak daha tem-
kinli olmaya çalışın. 

Kontrolü tamamen elinizde
bulundurmanız gereken bir gün.

Hata yapacak olursanız, toparla-
manız zor olabilir.

KOÇ (21 Mart-20 Nisan)

Köşeye sıkışmış hissetme ihti-
maliniz var. Sorunların ve sıkıntı-
ların son bulması için kendinizi
ön planda tutmaktan kaçınma-
yacaksınız. Enerjinizi doğru kul-

landığınız takdirde pek problem
yaşanmayacak.

BOĞA (21 Nisan-20 Mayıs)

Etrafınızdaki insanlarla ortak
nokta üzerinde buluşmakta çok
sorun yaşanmayacak. Tüm
problemleri yakın zaman içerisin-
de kaldırmayı başaracaksınız.

Kendinizi daha iyi hissedebileceği-
niz bir süreçten geçiyorsunuz.

İKİZLER (21 Mayıs-21 Haziran)

Aşk ve ilişki hayatınızda bu-
gün, duygusal olarak kendinizi
toparlamaya başlayacak ve sizi
mutlu edecek adımlar atacaksı-
nız. Genel olarak istediklerinize

ulaşmayı başarabileceğiniz bir
süreçten geçiyorsunuz.

YENgEç (22 Haziran-22 Temmuz)

İç dünyanızdaki problemleri or-
tadan kaldırmak için gerekli olan
enerjiye sahipsiniz. Sınırların
yeniden belirlenebileceği bu süre-
ci en doğru şekilde değerlendir-

meniz gerekmekte. Amaçlarınızın
dışına çıkmamaya özen gösterin.

ASLAN (23 Temmuz-23 Ağustos)

Ayaklarınızın yere daha sağ-
lam bastığını hissetmeye başla-
yacaksınız. Kişisel sorunlarınızı
ortadan kaldırmayı başardığınız
takdirde her şeyin istediğiniz gibi

olabileceğini de unutmayın. Hata
yapmamanız gereken bir gün.

BAŞAK (24 Ağustos-23 Eylül)

İş ve kariyer hayatınızda bu-
gün, mesleki anlamda kendinizi
zorlanmış hissedebilirsiniz. 

İçinde bulunduğunuz durum-
lar ne kadar karmaşık olursa ol-

sun üstesinden gelmeyi başara-
bileceksiniz.

TERAZİ (24 Eylül-23 Ekim)

Her açıdan etkili adımlar atma
şansınız var. Karmaşıklığın son
bulmasını sağlayacak etkiler alı-
yorsunuz. Doğru yaklaşımlar
sayesinde tüm sorunları çözü-

me kavuşturma şansınız bulunu-
yor, bundan yararlanmalısınız.

AKREP (24 Ekim-22 Kasım)

Düşündükleriniz doğrultusunda
hareket ederken daha temkinli
olmaya çalışın. Önceliklerinizi
doğru belirlemeyi başarabildiği-
niz takdirde sorun yaşanmaya-

cak. Dengeleri lehinize çevirme
şansınızı mutlaka değerlendirin.

YAY (23 Kasım-21 Aralık)

Koşulları tamamen lehinize çe-
virmek için zamana ihtiyacınız
var ve siz de bundan doğru an-
lamda yararlanmalısınız. Çevre-
sel koşullara çok fazla takılı kal-

madığınız sürece genel olarak
sorun yaşanmayacak. 

OĞLAK (22 Aralık-20 Ocak)

Tüm sorunları geride bırakmak
için gerekli olan adımları atma
şansınız var. Dengeleri gereğin-
den fazla zorlamadığınız takdir-
de istediklerinize daha rahat

ulaşabileceksiniz. Hata yapma-
maya özen gösterin.

KOVA (21 Ocak-19 Şubat)

Aşk ve ilişki hayatınızda bu-
gün, beklenmedik sorunlarla kar-
şı karşıya kalacak olsanız da
üstesinden gelebilirsiniz.

Birlikteliğinize vermiş olduğu-
nuz değeri net olarak belli etme-

niz gereken bir gün.

BALIK (20 Şubat-20 Mart)

günlük burç Yorumları

Eskiden 80’li yaşlarda görü-
len prostatın artık 40’lı yaşlara ka-
dar indiğini belirten Prof. Dr. Bü-
lent Oktay, erkeklerin sadece bir
damla kan vererek prostat kan-
seri olup olmadıklarını öğrene-
bileceklerini söyledi.

Eylül ayının prostat kanseri
farkındalık ayı olduğunu vurgu-
layan Üroloji Uzmanı Prof. Dr.

Bülent Oktay, prostat kanserinin
önceki dönemlerde 80’li yaşlar-
dan itibaren görüldüğünü ama
bu yaşın artık 40’lı yaşlara kadar
düştüğünü belirtti. Bu yüzden er-
keklerin prostat kanseri konu-
sunda daha bilinçli ve dikkatli ol-
ması gerektiğini ifade eden Ok-
tay, şunları söyledi:

"Prostat, yer olarak derinde
bir yapı. Doktorlar muayenede
ancak makattan muayene ile
ulaşabiliyor. Dolayısıyla kişinin
kendi kendini muayene ederek
anlaması mümkün değil. Ancak
Prostat Spesifik Antijen (PSA) de-
nilen tarama testi, kanserin erken
tespit etme imkan veriyor. Basit
bir testtir. Hastadan kan alınır ve
incelenir. Yani prostat kanseri ol-
duğunuzu bir damla kan vererek
öğrenebilirsiniz. 40 yaşlarından
sonra yılda bir kez PSA testi
yaptırmalarını öneriyorum. Böy-
lece erken teşhis olabilir ve erken
teşhis ile tedavi başarısı artar."

PROSTAT KANSERİNİN 
GENETİK YATKINLIKLA 
İLİŞKİSİ VAR 
Prostat kanserinin genetik

yatkınlıkla da ilişkisi olduğunu be-
lirten Prof. Dr. Oktay, ailesinde
birinci derece yakınlarında pro-
stat kanseri varsa, bu kişilerin
daha erken zamanda bir üroloji
uzmanına başvurmaları ve ta-
kiplerini ihmal etmemeleri ge-
rektiğini söyledi. Prostat kanse-
rinde beslenmenin önemine de-
ğinen Prof. Dr. Bülent Oktay,
"Prostat kanserinin beslenmeyle
kısmi ilgisi var. Prostat kanseri
hastalarının yaşamına bakıldı-
ğında bazı ortak noktalar oldu-
ğunu görüyoruz. Öncelikle si-
gara tüketimleri var. Ayrıca kar-
bonize dediğimiz aşırı kızartıl-
mış ve yanmış yiyeceklerle bes-
lenmeyi seviyorlar. Yağ oranı
yüksek ve et ağırlıklı besinleri ter-
cih ediyorlar. Oysa bu beslenme

tarzı, birçok hastalık gibi, prostat
kanseri riskini de artıyor" dedi.

“DENGELİ BESLENME 
VE SEBZE AĞIRLIKLI 
TÜKETİM GEREKİYOR”
Sebze ağırlıklı beslenmenin

prostat kanserinden koruduğuna
belirten Oktay, "Kanserden ko-
runma yöntemlerinin birçoğun-
da olduğu gibi burada da dengeli
beslenme ve sebze ağırlıklı tüke-
tim gerekiyor. Tabi ki vücudun
ete ihtiyacı var. Özellikle kan
yapımı ve kas gücü için et yiye-
ceğiz. Ama her gün değil. Prostat
kanserinden korunmak için ay-
rıca brokoli başta olmak üzere,
kabak çekirdeği tüketilmelidir.
Ancak bunların az miktarda yıl-
larca tüketilmesi lazım. Yani bir
ay kür yapıp, kabak çekirdeği ve
brokoli yiyerek korunmaya ça-
lışmak çok doğru değil. Sağlıklı
beslenme bir hayat tarzı olmalı"
diye konuştu. (İHA)

Yağlı ve et ağırlıklı beslenen kişilerde
prostat kanseri tehlikesi daha yüksek

Evde sağlıklı salça yapmak
için bu kurallara uyun

Ruh Sağlığı ve Hastalıkları
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi
Prof. Dr. Hülya Ensari, 10 Eylül
Dünya İntiharı Önleme Günü
dolayısıyla yaptığı açıklamada
bazı tedbirlerle intihar vakalarının
önlenmesinin mümkün olabile-
ceğini söyledi.

İntihar ile ilgili farkındalık
sağlanması ve bilinçlendirmenin
önemini vurgulayan Prof. Dr.
Hülya Ensari, “İntihar dünya
çapında önlenebilir ölümlerin
en sık nedenleri arasında yer
alan önemli bir halk sağlığı so-
runudur. İntihar girişimleri ta-
mamlanmış intiharların 20 katı
olup; yakınları intihar girişimin-
de bulunan veya intihar sonucu
ölen bireylerin üzerindeki duy-
gusal etki yıllarca sürebilmekte-
dir. İntihar ile ilgili farkındalık sağ-
lanması ve bilinçlendirme, inti-
harın önlemesinde uygulanma-
sı gereken en temel konulardır”
diye konuştu.

Dünyada son 50 yılda intihar
hızının yüzde 60 oranında artış
gösterdiğini ifade eden Prof. Dr.
Hülya Ensari, “Dünya Sağlık
Örgütü verilerine göre, her da-
kikada bir kişinin, yılda yaklaşık

bir milyon insanın intihar sonu-
cu yaşamını yitirdiği; her 3 sani-
yede bir intihar girişiminin oldu-
ğu tahmin edilmektedir. İntihar,
tüm nüfusta ölümün ilk 10 ne-
denlerinden biri olup, 15-24 yaş
arası gençlerde ilk 3 ölüm nede-
ninden biridir. Tüm dünyada
intihar hızları, son 50 yılda yüz-
de 60 artmıştır” dedi.

İNTİHAR ÖNLENEBİLİR 
BİR DAVRANIŞTIR
İntiharın önlenmesinin müm-

kün olduğunu belirten Prof. Dr.
Hülya Ensari, “İntihar davranı-
şının da önceden fark edilebilir ve
müdahale edilebilir belirli risk
etmenleri vardır. Dolayısı ile iyi
bir gözlem ve vaktinde erken tanı
ve düzenli tedavi ile intihar ön-
lenebilir bir davranıştır” dedi.

İntihar edenlerin çoğunda
yüzde 65-95 oranında ruhsal
hastalık olduğunu kaydeden
Prof. Dr. Hülya Ensari, “Hasta-
lıkların alevlenme dönemlerinde,
hastaneden taburcu olduktan
kısa bir süre sonra intihar riski
yüksektir. İntiharla ilişkilendirilen
ruhsal hastalıkların başında dep-
resyon, alkol madde bağımlılığı,

şizofreni ve kişilik bozuklukları ge-
lir. Dolayısıyla ruhsal hastalıkla-
rın veya alkol madde kullanım
bozukluklarının erken fark edil-
mesi, sağlık hizmetlerine yön-
lendirilmesi ve tedavilerinin dü-
zenli sağlanması ile intihar önle-
nebilir” diye konuştu.

İntihar davranışının önemli
risklerinden birinin de intihar
düşüncesinin net ifade edilmesi
olduğunu kaydeden Prof. Dr.
Hülya Ensari, “İntihar niyetinin
açık net ifade edilmesi, intihar
planı yapılması, silahlara veya di-
ğer intihar araçlarına erişimin
olması intihar riskinin yüksek ol-
duğunu gösterir ve bu durumla-
rın tespiti halinde mutlaka ruh
sağlığı ve hastalıkları uzmanına

başvuru gerekir. İntihar düşün-
cesinin net olduğu ancak tedavi
reddi olan durumlarda zorunlu
tedavi kararı ile sulh hukuk mah-
kemesine başvurularak intihar
riski olan bireyin ruh sağlığı ve
hastalıkları uzmanına zorunlu te-
davi için sevki sağlanabilmekte-
dir” açıklaması yaptı.

İntiharların en sık gençlerde
ve ileri yaşlarda görüldüğünü
belirten Prof. Dr. Hülya Ensari,
“Kadınların intihar girişiminde
bulunması, erkeklere göre 2-3 kat
daha sık iken, erkeklerde ta-
mamlanmış intihar oranı daha
yüksektir. İntiharlar en sık 15-24
yaş arası gençlerde ve 75 yaş
üstü yaşlılarda daha sıktır” dedi.

Psikososyal nedenler arasın-
da birçok stres etkeni ile intiha-
rın tetiklenebileceğini kaydeden
Prof. Dr. Hülya Ensari, “Ölüm,
boşanma, ayrılık, iş kaybı, kronik
hastalıklar, kronik ağrı, yasal so-
runlar, kişilerarası sorunlar inti-
harı tetikleyen önemli yaşam
olayları arasındadır. Boşanmış
veya ayrılmış kişilerde evli olan-
lara göre intihar girişimi ihtima-
li 2-5 kat fazladır” şeklinde ko-
nuştu. İHA

Ruh sağlığı farkındalığı ile intihar önlenebilir



HABER MERKEZİ
Denizli Gazeteciler Cemiyeti,

Genç Çivril Gazetesi ve Çivril Be-
lediyesi işbirliğiyle Çivril İlçesine ba-
sın gezisi düzenlendi. Denizli’de gö-
rev yapan gazeteciler ve ailelerinin
katıldığı gezide, gazetecilere Çivril
Belediye Başkanı Semih Dere ile
Genç Çivril Gazetesi ve Yeşil Çiv-
ril Gazetesi ev sahipliği yaptı. Gün
boyu süren gezide Çivril’in farklı
noktalarını gezme şansı bulan ga-
zeteciler Çivril’e hayran kaldı.

Gezi, tarih kokan ve eski bir tren
hangarı olan Çivril Belediyesi İs-
tasyon Sosyal Tesisleri’nde kahvaltı
programı ile başladı. Programda
konuşan Çivril Belediye Başkanı
Semih Dere, Çivril’in Denizli’nin en

fazla mahalleye sahip ilçesi oldu-
ğunu belirterek, ilçeyi bir cazibe
merkezi yapmak istediklerini ifade
etti. Başkan Dere, gazetecileri Çiv-
ril’de ağırlamaktan dolayı mem-
nuniyetini dile getirdi.

Kahvaltıda konuşan DGC Baş-

kanı Osman Nuri Boyacı gezinin ha-
zırlanmasında emeği geçen Çivril
Belediye Başkanı Semih Dere ve be-
lediye personeli ile katılımcılara te-
şekkür ederek güzel ve verimli bir
gezi olması temennilerinde bulundu.

BEYCESULTAN’A ZİYARET
Gazetecilerin Çivril programı

ilçe merkezine 5 kilometre uzak-
lıktaki Beyce Sultan Höyüğü ziya-
reti ile devam etti. Burada yapılan
kazı çalışmalarını yerinde inceleyen
ve kazı başkanından bilgi alan ga-
zeteciler, höyüğe adını veren he-
men yakındaki Anadolu Dervişi
Beyce Sultan’ın Türbesi’ni de zi-
yaret etti.Işıklı Mahallesindeki Mil-
let Bahçesi gazetecilerin ikinci du-
rağı oldu. 

Oturma alanları, çevre düzen-
lemesi, muhteşem manzarası ve
doğal göleti ile bölge halkının ve mi-
safirlerin uğrak yeri olan Millet
Bahçesinde çay keyfi yaşandı.

BASIN MENSUPLARINA 
GÖL MANZARALI 
AKŞAM YEMEĞİ
Çivril gezisine Beydilli Mahallesi

ile devam eden gazeteciler Beydil-
li mahallesinde Çivril Belediyesi ta-
rafından hizmete açılan Nilüfer
Park ve Nilüfer Turu iskelesinde bir
süre zaman geçirdi. Çivril gezisinin
son bölümünde ilçenin en uzak ma-
hallesin Gökgöl’de akşam yemeği
yedi.Göl manzarası eşliğinde Gök-
göl ve Işıklı Gölü’nden tutulan diş-
li balığından yiyerek sohbet etme
fırsatı bulan gazeteciler, gelecek
yıl nilüfer çiçekleri zamanında ilçeye
bir gezi daha yapma sözüyle Çiv-
ril’den ayrıldılar.
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DENiZLi’de VEFAT EDENLER - DEFNEDiLEN CENAZELER

Denizli Avcılar Derneği Başkanı Ekrem
Emiroğlu, 2024- 2025 av sezonunun
başladığını söyledi. Başkan Emiroğlu,
avcılardan belirlenen kurallara uymalarını
istedi. Denizli Avcılar Derneği Başkanı Ek-
rem Emiroğlu, avcıların sabırsızlıkla bek-
lediği 2024- 2025 av sezonunun başla-
dığını söyledi. Yaban hayvanlarının bi-
yolojik gelişimlerinde iklimsel olarak olu-
şan bölgesel farklılıklar dikkate alınarak av-
lanma bölgeleri, türler, avlanma süreleri
ve limitlerinin de ilgili
kurumlar tarafından
belirlendiğini anla-
tan Dernek Başkanı
Emiroğlu, “Denizli
genelinde 1. Grupta
yer alan bıldırcın, ya-
ban domuzu ve üve-
yik avı, 24 Ağustos
itibariyle başladı. 2.
Grupta yer alan kek-
lik, tavşan ve ördek
ile ilgili av sezonu 26
Ekimde başlayacak.
Birinci grupla ilgili
av yasağı 19 Ocak 2025’te başlayacak.
Yaban domuz avı 24 Ağustos Şubat
2024 tarihinde başladı. 19 Şubat 2025’te
av yasağı başlayacak. Bir avcı gün için-
de 10'dan fazla bıldırcın, 3'er adetten faz-

la üveyik, karatavuk, öter ardıç ve sa-
karca, 6'dan fazla tahtalı, kaya güvercini,
5'ten fazla çulluk, 15'ten fazla saksağan,
4'ten fazla sakar meke avlayamayacak.
Zehirli veya uyuşturucu yem ve ilaç gibi
malzemeler avlanmada kullanılamaya-
cak” dedi.

AVCI DOĞAYI KORUR
Denizli genelinde evrak sahibi, resmi

7 bin avcının bulunduğunu, il merkezde
ise kayıtlı 3 bin avcı-
nın bulunduğuna dik-
kat çeken Dernek
Başkanı Emiroğlu,
“Avcılar doğal hayatın
koruyucusu ve kolla-
yıcısıdır. Hiçbir avcı
doğada katliama va-
racak boyutta avlan-
ma yapmaz. Av yasa-
ğı yok diye kafasına
göre hareket edemez.
Doğadaki canlıların-
da yaşamaya, çoğal-
maya hakları var. Do-

ğal hayatın korunması, gelecek nesillere
aktarılmasında en büyük sorumluluk ve
görev avcılara düşer. Derneğimize kayıt-
lı avcılarımızın tamamı bu duyarlılıkla ha-
reket eder” diye konuştu. (İHA)

Karada av sezonu açıldı

Çivril, gazetecileri ağırladı

Denizli’nin Çivril ilçesinde bir lisede
okul müdürü olarak görev yapan Hasan
Efe, evinde ölü bulundu.

Olay, Denizli’nin Çivril ilçesi Irgıllı
mahallesinde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, Hasan Efe (48) istirahat etmek
üzere evine gitti. O esnada oğlu çalan te-
lefonu babasına götürdüğü, babasının ha-
reketsiz yattığını görünce akrabalarına ha-
ber verdi. Eve gelen Efe ailesinin yakın-

ları durumu 112 Acil Sağlık ekiplerine bil-
dirdi. İhbar üzerine olay yerine sağlık ve
polis ekipleri sevk edildi. Olay yerine sevk
edilen sağlık ekiplerinin yaptığı kontrol-
de Hasan Efe’nin hayatını kaybettiğini be-
lirledi. Kalp krizi geçirdiği belirlenen Ha-
san Efe’nin cenazesi, Irgıllı Mahallesi’nde
bulunan mezarlıkta toprağa verildi. Ha-
san Efe’nin evli ve iki çocuk babası olduğu
öğrenildi.

okul müdürü
evinde ölü bulundu

Denizli Gazeteciler Cemiyeti (DGC), Genç Çivril Gazetesi, Yeşil Çivril Ga-
zetesi ve Çivril Belediyesi’nin ev sahipliğinde Çivril’e gezi düzenledi. Ai-
leleri ile birlikte Beyce Sultan Höyüğü, Millet Bahçesi, Işıklı Gölü’nü gezen
gazeteciler Gökgöl Mahallesindeki yemekten sonra ilçeden ayrıldı.
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Ağustos ayında en yüksek reel getiri,
Tüketici Fiyat Endeksi (TÜFE) ile indir-
gendiğinde yüzde 4,01 oranlarıyla külçe
altında gerçekleşti.

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK),
Ağustos ayı Finansal Yatırım Araçlarının
Reel Getiri Oranları verisini açıkladı.
Buna göre, aylık en yüksek reel getiri, Yurt
İçi Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE) ile
indirgendiğinde yüzde 4,82,
tüketici fiyat endeksi
(TÜFE) ile indirgendi-
ğinde ise yüzde 4,01
oranlarıyla külçe al-
tında gerçekleşti.

Yİ-ÜFE ile in-
dirgendiğinde;
yatırım araçların-
dan Euro yüzde
2,18, mevduat
faizi (brüt) yüzde
1,64 ve Ameri-
kan Doları yüzde
0,60 oranlarında
yatırımcısına reel ge-
tiri sağlarken; Devlet İç
Borçlanma Senetleri
(DİBS) yüzde 0,68 ve BIST
100 endeksi yüzde 10,07 oran-
larında yatırımcısına kaybettirdi. TÜFE ile
indirgendiğinde ise; Euro yüzde 1,40 ve
mevduat faizi (brüt) yüzde 0,86 oranla-
rında yatırımcısına reel getiri sağlarken;
Amerikan Doları yüzde 0,18, DİBS yüz-
de 1,44 ve BIST 100 endeksi yüzde 10,76
oranlarında yatırımcısına kaybettirdi.

Mevduat faizi (brüt), üç aylık değer-
lendirmede; Yİ-ÜFE ile indirgendiğinde
yüzde 6,84, TÜFE ile indirgendiğinde ise
yüzde 4,42 oranlarında yatırımcısına en
yüksek reel getiri sağlayan yatırım aracı
oldu. Aynı dönemde BIST 100 endeksi,

Yİ-ÜFE ile indirgendiğinde yüzde 9,40,
TÜFE ile indirgendiğinde ise yüzde 11,46
oranlarında yatırımcısına en çok kaybet-
tiren yatırım aracı oldu.

Altı aylık değerlendirmeye göre külçe
altın; Yİ-ÜFE ile indirgendiğinde yüzde
14,30, TÜFE ile indirgendiğinde ise yüz-
de 10,77 oranlarında yatırımcısına en

yüksek reel getiri sağlayan yatırım
aracı olurken; aynı dönemde

Amerikan Doları, Yİ-ÜFE
ile indirgendiğinde yüz-

de 4,68, TÜFE ile in-
dirgendiğinde ise
yüzde 7,62 oran-
larında yatırımcı-
sına en çok kay-
bettiren yatırım
aracı oldu.

Finansal ya-
tırım araçları yıl-
lık olarak değer-

lendirildiğinde kül-
çe altın; Yİ-ÜFE ile

indirgendiğinde yüz-
de 18,15, TÜFE ile

indirgendiğinde ise yüz-
de 5,54 oranlarında yatı-

rımcısına en yüksek reel getiri
sağlayan yatırım aracı oldu.

Yıllık değerlendirmede, Yİ-ÜFE ile
indirgendiğinde; yatırım araçlarından
BIST 100 endeksi yüzde 3,58, Euro yüz-
de 7,30, Amerikan Doları yüzde 8,12,
mevduat faizi (brüt) yüzde 11,20 ve
DİBS yüzde 24,61 oranlarında yatırım-
cısına kaybettirdi. TÜFE ile indirgendi-
ğinde BIST 100 endeksi yüzde 13,87,
Euro yüzde 17,19, Amerikan Doları yüz-
de 17,92, mevduat faizi (brüt) yüzde
20,68 ve DİBS yüzde 32,66 oranlarında
yatırımcısına kaybettirdi. (İHA)

HABER MERKEZİ
Yoğun bir katılımla gerçekleşti-

rilen ASKON’un 17'nci Aylık Eko-
nomi Değerlendirme Toplantısı,
renkli görüntülere sahne oldu. Top-
lantının öncesinde fuaye alanında
stant açan ASKON üyesi firmalar,
teknolojik ürünlerini sergileyip da-
vetlileri işletmeleri ve hizmetleri
hakkında ayrıntılı bilgilendirdiler.
Daha sonra toplantıya geçildi. Top-
lantının başında kürsüye davet
edilen protokol konuşmacıları ara-
sında yer alan DTO Yönetim Ku-
rulu Başkanı Uğur Erdoğan, kısa bir
konuşmayla davetlilere hitap etti.
ASKON Genel Başkanı Aydın ile
Şube Başkanı Küçük’ü, başarılı
çalışmalarından dolayı kutladı.

“MİLLETİMİZİN REFAHI 
İÇİN EL BİRLİĞİ İLE 
ÇALIŞIYORUZ”
Konuşmasında iş dünyasının

temsilcileri ile hem dernek hem de
oda üyelerine seslenen Başkan Er-
doğan, “Anadolu arslanlarının bu-
luşma noktası ASKON, 36 yıldır
dünyanın dört bir tarafındaki ülke
sevdalısı insanlarımızı, aynı ortak
hedef doğrultusunda bir araya ge-
tiriyor. Bu insanlar, ülkesi ve mil-
letinin çok çok daha iyi yerlerde ol-
ması için varını yoğunu ortaya ko-
yuyorlar. Denizli’de de kardeşim
Uğur Küçük, aynı azim ve heye-
canla, durmadan çalışıyor. Kendi-
si bizim de Ticaret Odamızda mec-
lis üyemizdir. Odamız ve derneği-
miz iş birliği ile de projeler ve faa-
liyetlerimiz oluyor. Her şey ülkemiz,
Denizli’miz, sektörlerimiz ve üye-
lerimiz için; hep beraber, ortak
sevdamız Türkiye’mizin yarınlarını
inşa ediyoruz. Milli kalkınmanın
güçlü adı ASKON; Çin’den
ABD’ye, Katar’dan Kafkaslar’a,
Gazze’den Bosna Hersek’e kadar
uzanan çok geniş bir gönül coğ-
rafyasında hizmet üretiyor ve dün-
yanın dört bir tarafındaki insanı-
mıza ulaşıyor. Onların dertleriyle
hemhal oluyor. Sadece Türki-
ye’deki 35 temsilciliğiyle değil Brük-
sel, Newyork, Pekin, Cidde ve Ca-
karta gibi, hatta bildiğim kadarıy-
la sırada Çin de var, Dünya’nın
önemli ticaret merkezilerindeki of-
isleriyle, iş insanlarımızın canına can
katıyor, elinden tutuyor, arkasında
duruyor, destek oluyor. Ülke olarak
işte bu ruhla, bu birlik ve beraber-

lik sayesinde hızla büyüyoruz ve
bizler yine aynı coşkuyla dünyanın
en büyük ekonomileri arasına gir-
me aşkıyla yanıp tutuşuyoruz. Biz
işte o nedenle de çok büyük bir ai-
leyiz. Türk iş insanları olarak her ge-
çen daha da büyüyor ve güçleni-
yoruz. On binlerce yıl öncesinden

günümüze ışık tutan bir ruh ve Türk
İslam medeniyeti doğrultusunda,
dokunduğu yere değer katan bir
anlayışla yılmadan, yorulmadan
ve bir an bile durmadan yolumu-
za devam ediyoruz. Allah, yar ve
yardımcımız olsun. Yolunuz, yolu-
muz açık olsun. İyi ki varsınız. Si-
zin gibi pırıl pırıl etrafına da ışık sa-
çan, faydalı olan insanlarla aynı sa-
londa olmak, aynı ülküde buluşmak
ve çalışmak, bizim için bir onurdur.
Değerli konuklar, ülkemiz ve insa-
nımız için çabalayıp ter döken, taş
üstüne taş koyan her kim varsa ba-
şımızın tacıdır. Her daim her şart-
ta da yanlarında olacağız. Elbirliği
ile, ülkemizi ve insanımızı kalkın-
dıracağız” diye konuştu.

Denizli Ticaret Odası (DTO) ola-
rak her yıl yüzlerce üyelerini ulusal
ve uluslararası fuarlara götürerek ül-
kenin ve ekonominin kalkınmasına
katkı sağladıklarını belirtip talep ol-
dukça da imkanlarını artırarak bu or-
ganizasyonları sürdüreceklerini, bu
sayede sektörlerin ufkunu açmaya
çalıştıklarını vurguladı.

VEFAT EDEN USLU’YU 
ANMAYI UNUTMADI
Ayrıca Denizli İhracatçılar Birli-

ği (DENİB) Kurucu Başkanı, Ön-
ceki Dönem Denizli Sanayi Odası
(DSO) Başkanı ve Denizli Organi-
ze Sanayi Bölgesi Başkanı (OSB)

Başkanı Abdülkadir Uslu’nun vefat
ettiğini hatırlatarak, kendisini
1986’dan beri tanıdığını anlattı ve
Denizli’nin çok büyük bir değeri
kaybettiğini ifade etti. Uslu Ailesi ile
iş camiasına başsağlığı diledi; “Çok
sayıda insana ekmek kapısı olmuş
biriydi ve tekstil sektörünün şehri-
mizde bugünlere gelmesinde öncü
bir isimdi. Sanayimizin gelişme-
sinde büyük emekleri bulunan De-
nizli'mizin duayen iş insanların-
dandı. Yaptıkları da kendisi de
asla unutulmayacaktır. Kafasına
koyduğunu yapan başarılı ve örnek
bir iş adamıydı. Kentimize katkıla-
rı saymakla bitmez; Allah razı olsun.
Cennet, ebedi mekânı olsun” dedi.

ASKON Genel Başkanı Aydın,
ve Şube Başkanı Küçük ile DTO ile
olan iş birliği ve desteklerinden
dolayı DTO Başkanı Erdoğan’ı te-
şekkür plaketi ile onurlandırdı.
Başkan Erdoğan, “Misafirperverli-
ğiniz ve nezaketinizden dolayı te-
şekkür ederim. Etkinliğinizin ha-
yırlılara vesile olmasını dilerim”
dedi.

HABER MERKEZİ
2024-2025 Eğitim Öğretim yılı başladı.

Kırtasiye, üniforma, servis, yemek derken
okul masrafları listesi de uzayıp gidiyor.
Okul giderleri için artan ücretler velileri
zorluyor. İstanbul Planlama Ajansı’nın
yaptığı araştırmaya göre, eğitim harca-
maları yüzde 120 arttı. 

Verilere göre öğrencilerin kırtasiye
harcamaları yüzde 72, okul için giyim har-
camaları yüzde 62, okula başlama mas-
rafı ise yüzde 65 oranında yükseldi.

Bazı özel okullarda kitap seti ücretle-
ri 30 bin liradan başladığı, 50 bin lira ve
üzerine kadar çıktığı bildirildi. 

Devlet okullarında okul üniformaları
da 200 ila 500 lira arasında
değişirken, özel okul üni-
formalarında fiyat bin lira-
dan başlıyor. İstanbul Plan-
lama Ajansı, araştırmasında
çocuk işçi sayısı ve açık öğ-
retime giden öğrenci sayısı-
na da yer verildi. Buna
göre, açık lisedeki toplam
öğrenci sayısı son 22 yılda
4 kattan fazla arttı. 400 bini
aşkın olan sayı 2 milyona
çıktı. Çocuk işçi sayısı ise
resmi verilere göre, 853 bin
olurken kayıt dışı olanlar
ile birlikte bu sayı 2 milyo-
nun üzerine çıkıyor.

EGiTiM HARCAMALARI
YUZDE 120 ARTTI

HABER MERKEZİ
Mayıs ve Temmuz aylarında

2 büyük zam gören çaya bir
zam daha geldi. ÇAYKUR, çay
fiyatlarına yüzde 18 zam yaptı.
Yeni zamla 1 kiloluk tiryaki çay
262 liraya çıktı. Çay İşletmele-
ri Genel Müdürlüğü (ÇAYKUR),
9 Eylül 2024 Pazartesi günün-
den itibaren geçerli olmak üze-
re perakende ürün gruplarına
yüzde 18 zam yaptı.

Tekel Bayileri Yardımlaşma
Derneği (TBYD) Başkanı Erol

Dündar'ın paylaştığı listeye göre,
1 kilogram tiryaki çayının tav-
siye edilen satış fiyatı 262 TL'ye
çıktı. Turist çayının kiloluk pa-
keti 268 TL olurken filiz çayının
kilogramlık paketi 282 TL'ye
çıktı. ÇAYKUR bu yıl Mayıs ve
Temmuz aylarında çay fiyatla-
rına zam yapmıştı. 

Mayıs ayı başında yaş çay
alım fiyatına destekleme bede-
li dahil yüzde 68 zam yapılma-
sının ardından Temmuz ayında
yüzde 24 zam gelmişti.

ÇaYa 2 aYDa bir zaM gElDi

Araştırma verileri
�yat artışlarını

gözler önüne serdi
İstanbul Planlama Ajansı, Türkiye'de eğitim harcamaların-
daki artışlar ile ilgili bir araştırma yaptı. Verilere göre eğitim
masrafları yüzde 120 ar�ı. Öğrencilerin temel kırtasiye har-
camaları yüzde 72, okul için giyim harcamaları yüzde 62,
okula başlama masrafı ise yüzde 65 oranında yükseldi.

ağustos’ta en çok
külçe altın kazandırdı

İş adamlarından DTO Başkanı
Erdoğan'a teşekkür plaketi

Denizli Ticaret Odası (DTO) Başkanı Uğur Erdoğan, ASKON Denizli Şubesi’nin
9'uncu olağan genel kurulunda güven tazeleyen Uğur Küçük ile ekibini tebrik etti.
Türk iş dünyasının birlik ve beraberlik anlayışıyla her geçen gün daha da büyüdü-
ğünü söyleyen Erdoğan, "Bu başarıda katkısı olan herkes, başımızın tacıdır" dedi.
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Yükseköğretim kurumlarına 2025

yılı için verilmesi öngörülen bütçe
ödeneği 487 milyar lirayı aşarken,
Pamukkale Üniversitesi'ne 6 milyar
304 milyon lira ayrılması planlandı.

Denizli Yeni Olay muhabirinin
Orta Vadeli Program (OVP) verile-
rine dayanarak yaptığı derlemeye
göre, ülkedeki üniversiteler için top-
lam 487 milyar 298 milyon lira
ödenek ayrılması öngörüldü. Sıra-
lamada Ankara Üniversitesi  14
milyar 680 milyon 940 bin liralık büt-
çe ödeneğiyle ilk sırayı alırken, İs-
tanbul Üniversitesi, 14 milyar 149
milyon 774 bin liralık bütçe ödene-
ğiyle ikinci sırada yer aldı. 

PAÜ'YE 6,3 MİLYAR LİRA
Orta Vadeli Program'dan (OVP)

verilerine göre Pamukkale Üniver-
sitesi'ne toplamda 6 milyar 304 mil-
yon 687 bin lira ödenek ayrılması
öngörüldü. Bütçenin büyük kısmı
olan 4,3 milyar lira personel gider-
leri olarak belirlendi. Bütçeyi oluş-
turan kalemler şu şekilde;

Personel giderleri: 4.303.009.000
Sosyal Güvenlik Devlet Primi:

523.573.000
Mal ve hizmet alımı: 361.540.000
Cari transferler: 623.039.000
Sermaye giderleri: 493.526.000
Deprem kapsamındaki ödenek:

150.000.000
Toplam: 6.304.687.000

Pamukkale Üniversitesi bu büt-
çe tutarı ile üniversiteler sıralama-
sında Dicle Üniversitesi'nin ardından

21. sıraya yerleşti. 

Üniversite Ödenek Tavanları
(TL)

ANKARA ÜNİVERSİTESİ
14.680.940.000

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ
14.149.774.000

HACETTEPE ÜNİVERSİTESİ
13.938.766.000

EGE ÜNİVERSİTESİ
12.586.655.000

GAZİ ÜNİVERSİTESİ
12.314.502.000

DOKUZ EYLÜL ÜNİ-
VERSİTESİ 10.243.805.000

İSTANBUL ÜNİVERSİ-
TESİ - CERRAHPAŞA
9.769.318.000

ATATÜRK ÜNİVERSİ-
TESİ 9.507.278.000

SAĞLIK BİLİMLERİ
Ü N İ V E R S İ T E S İ
9.127.841.000

AKDENİZ ÜNİVERSİ-
TESİ 8.881.854.000

BURSA ULUDAĞ ÜNİ-
VERSİTESİ 8.846.584.000

SELÇUK ÜNİVERSİTE-
Sİ 8.301.814.000

ÇUKUROVA ÜNİVER-
SİTESİ 8.210.916.000

ONDOKUZ MAYIS ÜNİ-
VERSİTESİ 7.859.052.000

MARMARA ÜNİVERSİ-
TESİ 7.685.153.000

FIRAT ÜNİVERSİTESİ
7.567.213.000

ERCİYES ÜNİVERSİTE-
Sİ 7.508.743.000

SİVAS CUMHURİYET
Ü N İ V E R S İ T E S İ

7.503.198.000
İNÖNÜ ÜNİVERSİTESİ

7.245.506.000
DİCLE ÜNİVERSİTESİ

6.985.460.000
PAMUKKALE ÜNİVERSİTESİ

6.304.687.000
Öte yandan OVP'ye göre 2026

yılı için PAÜ'ye ayrılacak bütçe ise 7
milyar 246 milyon 338 bin lira ola-
rak belirlendi.
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Pamukkale Üniversitesi'nin
2025 bütçesi açıklandı

HABER MERKEZİ
Denizli Organize Sanayi Bölge-

si’nde yeni bir teknokent kurulma-
sı için karar Resmi Gazete’de Cum-
hurbaşkanı imzasıyla yayımlandı.
Teknokent kurulumu için bölge ya-
kınında bulunan 21 bin metrekare-
lik alanın teknokent olarak kullanıl-
ması onaylandı. İnşaatın ne zaman
başlayacağı henüz kesinleşmese de,
bu teknokentin Denizli'nin tekstil,
metal, cam ve kimya gibi önemli üre-
tim sektörlerine yakın bir konumda
yer alması, sanayi ve teknoloji ala-
nında büyük bir sinerji yaratacağı
öngörülüyor. 

Pamukkale Üniversitesi Kınıklı
Yerleşkesi içinde hali hazırda faali-

yet gösteren teknokent, burada bu-
lunan firmalara vergi, SGK ve teşvik
gibi çeşitli ayrıcalıklar sunarak, tek-
noloji geliştirme çalışmalarını des-
tekliyor. Bu tür ayrıcalıklar sayesin-
de, firmalar hem daha hızlı büyüme
kaydediyor hem de bölgesel kal-
kınmaya katkı sağlıyor. Denizli
OSB’ye kurulacak olan yeni tekno-
kentin de aynı şekilde bölge eko-
nomisine ve teknoloji sektörüne bü-
yük katkı sağlaması bekleniyor.

Teknoloji ve Sanayi İş 
Birliğine Öncülük Edecek
Teknokentin sanayi bölgelerine

yakınlığı, teknoloji ile üretimi bu-
luşturarak AR-GE çalışmalarını hız-

landıracak. Böylece, teknokentte
yer alacak firmalar, sanayideki ye-
nilikçi uygulamalara daha hızlı en-
tegre olabilecek. Teknokentin hedefi,
yüksek katma değerli ürün ve hizmet
üretimini teşvik ederek, bölgenin
ve Türkiye’nin teknoloji ihracatını ar-
tırmak olacak.

Denizli’nin Teknoloji 
Vizyonu Genişliyor
Pamukkale Üniversitesi bünye-

sinde kurulan mevcut teknokent,
Denizli'nin teknoloji alanındaki po-
tansiyelini ortaya koyarken, Organize
Sanayi Bölgesi'ne kurulacak yeni tek-
nokentle birlikte bu potansiyelin
çok daha genişlemesi bekleniyor.

Türkiye genelinde tekno-
loji yatırımlarının hız ka-

zanmasıyla, teknoloji
geliştirici firmaların bir

araya gelmesini sağlayan
teknokentlerin sayısı artı-
yor. Denizli'de Pamukkale

Üniversitesi bünyesinde
bir teknokent zaten bulu-
nurken, şimdi Denizli Or-

ganize Sanayi Bölgesi
(OSB) de bu alanda

önemli bir adım atıyor.

Denizli’ye ikinci 
teknokent kuruluyor

HABER MERKEZİ
Konak ilçesi Alsancak semtinde 12

Temmuz'da yaşanan olayda, sağanak
yağışın etkisiyle su birikintisine basan Tıp
Fakültesi öğrencisi Özge Ceren Deniz ve
İnanç Öktemay elektrik akımına kapı-
larak hayatını kaybetmişti. Olayla ilgili
13 kişinin tutuklu bulunduğu ve top-
lamda 42 sanığın yargılandığı davanın
ilk duruşması İzmir 10. Ağır Ceza Mah-
kemesi'nde gerçekleştirildi. Duruşmada,

sanık ve avukatların mütalaaya karşı sa-
vunmaları alındı. Mahkeme başkanı, 13
tutuklu sanığın tutukluluk hallerinin de-
vamına karar verdi. 

AİLELER ADALET İSTİYOR
Özge Ceren Deniz’in babası Ahmet

Abi, duruşma sırasında yaptığı konuş-
mada, “İhmali ve sorumluluğu bulu-
nanların en ağır cezayı almasını istiyo-
rum. Başka birinin daha böyle canı yan-
masın” dedi. Özge Ceren Deniz’in an-
nesi Filiz Abi ise, “42 kişinin de müeb-
bet almasını istiyorum” ifadelerini kul-
landı. İnanç Öktemay’ın yeğeni Berfin
Öktemay da adalete olan güvenlerini

dile getirerek, "Adalete güvenimiz son-
suzdur... İnşallah adalet tecelli edecek-
tir” dedi. 

ARA KARAR VE 
SONRAKİ SÜREÇ
Davanın ilk duruşmasında sanıkla-

rın savunmaları 20 saat süren duruş-
malarda alındı. Mahkeme, adli kontro-
lün yetersiz kalacağına hükmederek tu-
tukluluk hallerinin devamına karar ve-

rirken, sanıklardan Alara
E.’nin ev hapsi kararı,
hamileliği göz önünde
bulundurularak kaldırıldı.
Mahkeme, ayrıca TE-
DAŞ’a yazı yazılmasına,
sanıkların HTS kayıtları-
nın istenmesine ve AY-
KOME’ye, 6 ay öncesine
ilişkin çalışma yapılıp ya-
pılmadığına dair yazı ya-
zılmasına karar verdi.

Duruşmanın ikinci celsesi 13-15 Kasım
tarihlerinde yapılacak. 

AVUKATTAN AÇIKLAMA: 
"ADALETE GÜVENİYORUZ" 
Özge Ceren Deniz’in avukatı Ayşe

Sarıçicek, duruşmanın ardından yaptı-
ğı açıklamada, “Duruşmamız dün baş-
ladı ve sanık sayısının çok olması se-
bebiyle iki gün sürdü. Tutuklu sanıkla-
rın tutukluluk hallerinin devamına, tu-
tuksuz yargılananların ise adli kontrol-
lerinin aynı şekilde sürdürülmesine ka-
rar verildi. Adalete güveniyorum, in-
şallah cezalarını alacaklar” ifadelerini
kullandı.

HATİCE İÇKE
Cumhuriyet Halk Partisi’nin 101. ku-

ruluş yılı için Denizli’de yapılacak olan
yürüyüş ve Suavi konseri ertelendi.
CHP İl Başkanı Ali Osman Horzum,
Tunceli’de 4 askeri şehit olması ve Di-
yarbakır’da 8 yaşındaki Narin’in ölü ola-
rak bulunması nedeniyle konser ve
yürüyüşün ertelendiği duyurdu.

Sosyal medya hesabından yaptığı
paylaşım ile 101. yaş kutlamalarının er-
telendiğini açıklayanHorzum, “8 ya-
şındaki hayattan koparılan Narin kızı-

mızın acısını yaşarken, Tunceli’de 4 as-
kerimizin şehit olduğunu öğrenmişken
halkın partisi Cumhuriyet Halk Partisi
kutlama yapamazdı. Bu nedenle 9 Ey-
lül Pazartesi günü gerçekleştirmeyi
planladığımız yürüyüşümüz ve Suavi
konserimiz değerli sanatçımız ile görü-
şülerek, fikir birliği içinde ileri bir tarihe
erteleme kararı aldık. Yaşadığımız acı-
larımız sebebiyle partimizin kuruluş yıl-
dönümü programı kapsamında 9 Eylül
Pazartesi günü yapılacak olan kutla-
malar iptal edilmiştir” dedi.

CHP’nin Denizli’de101.yaş günü için yapılacak olan konser ve yürü-
yüş programı ertelendi. CHP İl Başkanı Ali Osman Horzum, Tunceli’de
4 askerin şehit olması ve Diyarbakır’da 8 yaşındaki Narin’in ölü ola-
rak bulunması nedeniyle konser ve yürüyüşün ertelendiği duyurdu.

CHP’NiN 101. YAS GUNU
KUTLAMALARI ERTELENDi

İki kişinin öldüğü
facianın davasında
ara karar verildi
İzmir’in Konak ilçesinde yaşanan elektrik akımı faciasında hayatını
kaybeden iki gençle ilgili açılan davada, 13’ü tutuklu olmak üzere top-
lam 42 sanığın yargılanması devam ediyor. Mahkeme, sanıkların ifa-
delerinin ardından 13 tutuklu sanığın tutukluluk hallerinin devamına
karar verdi. Duruşmanın ikinci celsesi, Kasım ayında yapılacak.
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YRP Genel Başkanı Fatih Erbakan,
Denizli İl Teşkilatı tarafından düzen-
lenen programda partililerle bir araya
geldi. Beyağaç Belediye Başkanı Se-
zayiPütün, Genel Başkan Yardımcısı
Mustafa Sezgin, MKYK Üyesi Cafer
Azaklı ve İl Başkanı Halil İbrahim
Özdemir'in eşlik ettiği Erbakan, parti
il binasında gerçekleşen buluşma ülke
gündemindeki konular hakkında de-
ğerlendirmelerde bulundu.

YRP'nin girmiş olduğu iki seçimde
de büyük başarı ortaya koyduğunu ifa-
de eden Genel Başkan Fatih Erbakan,
“14 Mayıs'ta aldığı oyun yüzde
100'den fazlasını, iki katından fazlası-
nı 31 Mart'ta yerel seçimlerde almış,

yüzde 7'lik bir oy oranına ulaşmış, 3
milyonun üzerinde oy almış, 63 bele-
diye başkanlığı kazanmış ve üye sayısı
bakımından Türkiye'nin 3'ücü büyük
partisi haline gelmiştir. Şu anda üye sa-
yımız 560 bine ulaştı. Üye sayımızı 1
milyonun üzerine çıkarmak için büyük
bir gayretle çalışmalarınıza devam
ediyoruz. Hem üye kayıtlarımız hem
de sahada gördüğümüz kadarıyla mil-
letimiz Yeniden Refah'a koşuyor. Par-
timizin böyle hızlı bir şekilde büyümesi
Milli Görüşün bereketidir, merhum Er-
bakan Hocamızın bereketidir. Teşki-
latlarımızın gayretiyle Partimizi iktidara
taşıyacağız. Milli Görüş belediyecili-
ğiyle, ahlaklı belediyecilikle milleti-

mizin gönlündeki yerimizi daha da sağ-
lam hale getireceğiz. Milli Görüş hem
maddi kalkınma hem manevi kalkın-
ma demektir. Patimizi iktidara taşıya-
rak, milletimizin yüzünü güldüreceğiz”
diye konuştu.

"İDAM YENİDEN 
TARTIŞILMALI"
Diyarbakır'da 19 gün sonra cansız

bedeni bulunan 8 yaşındaki Narin Gü-
ran'a Allah'tan rahmet dileyen Erba-
kan, “Narin yavrumuza Allah gani gani
rahmet etsin, gerçekten çok üzüldük.
Millet olarak başımız sağ olsun. Bu ko-
nuyla ilgili çok daha ciddi yasal dü-
zenlemelerin oturulup konuşulması
ve Meclis'teki bütün partilerin de so-
rumluluğunda olan bir konuda el bir-
liğiyle yasal düzenlemelerin hayata ge-
çirilmesi gerekiyor. Bu noktada idam
cezasının da tekrardan gündeme gel-
mesinin mutlaka tartışılması lazım.
Caydırıcılık bakımından bunu biz
daha önce de defaten söylemiştik.
Özellikle çocukların bu şekilde katle-
dilmesi gerçekten de korkunç bir olay.
Vicdanımızı sızlıyor, millet olarak bü-
yük bir üzüntü içerisindeyiz. Bu gibi
olayların bir daha yaşanmaması için
idam cezasının da gündeme getirilmesi
gerektiğini ifade ediyorum” ifadeleri-
ni kullandı.

ERBAKAN BEYAĞAÇ’TA
YRP Genel Başkanı Fatih Erbakan,

parti olarak 31 Mart seçimlerinde De-
nizli'de belediye başkanlığını kazan-
dıkları Beyağaç'ta vatandaşlarla bir
araya geldi. Belediye Başkanı Sezayi-
Pütün ve Beyağaçlılara teşekkür ziya-
reti gerçekleştiren Erbakan, 1990 yılında
kurulan Beyağaç Belediyesini Meral Ak-
şener'den sonra ziyaret eden 2'nci ge-
nel başkan oldu. İlçe meydanında va-
tandaşlara hitap eden Erbakan,
CHP'den istifa ederek YRP'ye geçen
Hüseyin Kadıoğlu'nun rozetini taktı.

Beyağaç ilçesine gerçekleştirdiği
ziyaret için YRP Genel Başkanı Er-
bakan'a teşekkür eden Belediye Baş-

kanı SezayiPütün, “Genel Başkanımızı
ilçemizde ağırlıyor olmanın mutlulu-
ğunu yaşıyoruz. Sizlerin de destekle-
riyle bugüne kadar ilçemizde önemli
projelere imza attık. Bundan sonraki
süreçte de desteklerinizi bekliyoruz.
Beyağaç'ı tarım ve turizmde hak etiği
noktaya ulaştırmak için gece gündüz
çalışıyoruz. İlçemizi layık olduğu nok-
taya hep birlikte ulaştıracağımızdan hiç
kimsenin şüphesi olmasın” dedi.

Kendisine gösterilen samimiyet-
ten dolayı Beyağaçlılara teşekkür eden
YRP Genel Başkanı Erbakan ise “Ce-
nabı Allah, Sezayi Başkanımızın ön-
cülüğünde Beyağaç'a en hayırlı hiz-
metlerin yapılmasını nasip eylesin.
Sizlerin bu sevgisine, bu güvenine, bu
teveccühüne layık olmayı bizlere na-
sip eylesin. Tabii ki tüm Beyağaçlıla-
ra bugünkü bu muazzam karşılama-
dan dolayı, aynı zamanda 31 Mart se-
çimlerinde Yeniden Refah Partimize ve
kıymetli Başkanımıza vermiş olduğu-
nuz destekten dolayı en içten teşek-
kürlerimi sunuyorum. Değerli Beledi-
ye Başkanımızı bir kez daha tebrik edi-
yorum. Kendisinin çok efsane hiz-
metleri, inşallah bu görev süresinde
gerçekleştireceğine inanıyoruz. Bey-
ağaçlılara layık oldukları hizmeti geti-
recek ve Beyağaç'ımızı da layık oldu-
ğu yere taşıyacaktır. Milli Görüş bele-
diyeciliği demek, her şeyden önce hiz-

met belediyeciliği demektir. Milli Gö-
rüş belediyeciliği demek, Yeniden Re-
fah Belediyeciliği demek, hizmet be-
lediyeciliği demektir. En hayırlı hiz-
metleri, Milli Görüş belediyeciliğiyle siz-
lerle kavuşturacağız” diye konuştu.

“BEYAĞAÇ'I LAYIK OLDUĞU 
YERE HEP BİRLİKTE 
TAŞIYACAĞIZ”
Beyağaç'ın layık olduğu yere Mil-

li Görüş belediyeciliğiyle ulaşacağını
kaydeden Erbakan, “Ahlak ve man-
eviyat doğrultusunda Beyağaç Bele-
diyemizi birlikte yöneteceğiz. Bey-
ağaçlıların bu desteğini, bu teveccü-
hünü, bu güvenini inşallah Allah'ın iz-
niyle boşa çıkartmayacağız. Beyağaç'ı
layık olduğu yere Yeniden Refahla,
Milli Görüşle hep birlikte taşıyacağız.
Sezayi Başkanımızı bir kez daha teb-
rik ediyorum. Bizi en samimi şekilde
karşılayıp, bağınıza bastığınız için te-
şekkürler ediyoruz. Biz de sizi seviyo-
ruz, inşallah sizlere en güzel hizmetlerle
bu sevgimizi göstereceğiz, ispat ede-
ceğiz” dedi.

Halk buluşmasının ardından YRP
Genel Başkanı Fatih Erbakan'ı ma-
kamında ağırlayan Belediye Başkanı
SezayiPütün, kendisine Beyağaç ilçe-
si ile belediyenin biten ve de devam
eden projeleri hakkında bilgiler verdi.
(İHA)

Yeniden Refah Partisi (YRP) Genel Başkanı Fatih Erbakan, Diyarbakır'da ölü olarak bulunan 8 yaşındaki Narin ile ilgili olarak; “Çocukların bu şekilde
katledilmesi gerçekten de korkunç bir olay. Bu gibi olayların bir daha yaşanmaması için idam cezasının da gündeme getirilmesi gerekiyor” dedi.

FAtih ERbAKAn DEnizli’DE



Eyüp ACAR
Ülke genelinde olduğu gibi De-

nizli’de de öğrenciler yaz tatilinin bit-
mesiyle birlikte okula tekrar ‘mer-
haba’ dedi. Anasınıfı ve ilkokul 1. sı-
nıfa başlayan öğrenciler uyum haf-
tası kapsamında okula 1 hafta erken
başlarken öğrenci velileri ise ço-
cuklarını yalnız bırakmayarak bu
heyecana ortak oldu. 

‘EĞİTİME HAZIR 
BİR OKULUZ’
Denizli’de 1400 öğrenci ve 63

öğretmen kadrosuyla birlikte eğitim
veren Katip Çelebi İlkokulu’da dün
sabah yapılan törenle öğrenciler
ders başı yaparken Okul Müdürü
Ahmet Karakoç Denizli’de eğitime
hazır olan bir okul olduklarını belir-
terek “2024-2025 eğitim-öğretim

yılı okulumuza ilimize
ülkemize hayırlı uğurlu
olsun. Okul olarak sı-
kıntımız yok. Öğretmen
eksiğimiz yok, kitapları-
mız tam. Kitapları öğ-
rencilerimizin sırasına
bıraktık. Öğretmenleri-
mizde yeni eğitim öğre-
tim yılına en üst düzey-
de motive bir şekilde
geldiler. Öğretmenlere, velilere sabırlı
ve sağduyulu bir şekilde eksik ara-
maksızın yeni ders yılının hayırlı ol-

masını diliyorum” dedi.

‘AİLELERE ÇOK 
GÖREV DÜŞÜYOR’
Katip Çelebi 1-E Sınıf

öğretmeni Şehnaz Terzi
yeni öğretim yılının hayırlı
olmasını dileyerek “Ön-
celikle çok heyecanlıyım.
İnşallah çocuklarımızın
vatana millete topluma

hayırlı bireyler olması için 4 yıl bo-
yunca çalışacağız. Tabi ilköğretim
çok önemli. Temel eğitim. Bizde eli-
mizden geleni yapacağız. Öğrencileri
bizim takip etmemiz ne kadar önem-
liyse evde de takip etmemiz bir o ka-
dar önemli bir konu. İlkokulda aile-
lerin üstüne çok görev düşüyor.
Çünkü karşımızda 6 yaşında ço-
cuklar var. Özellikle bol kitap oku-
mak bol problem çözmek okuma
yazma aşamasından sonra çok
önemli” dedi.
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katip Celebi ilkokulu’nda
ilk DErS zili CalDIDenizli’de 2024-2025

eğitim-öğretim yılı dün
ilk ders zilinin çalma-
sıyla birlikte başladı. 

Ahmet Karakoç

Şehnaz Terzi

Denizli'nin Çal İlçesine bağlı Akkent
Mahallesi'nde babası Ahmet Kaya'dan
öğrendiği tekniklerle 45 yıldır sepet
ören ve mahallede de asırlardır süre-
gelen sepet örme geleneğini yaşatan
Muharrem Kaya'ya, Kültür ve Turizm
Bakanlığı tarafından "Yaşayan Sanat-
çı" unvanı verildi.

Çal ilçesine bağlı Akkent Mahalle-
si'nin 1960'taki isminin ‘Zeyve' oldu-
ğunu bu yüzdende mahalle de örülen

sepetlere ‘Zeyve Sepeti' adının veril-
diğini anlatan Muharrem Kaya, “Se-
petçiliği rahmetli babam Ahmet Ka-
ya'dan öğrendim. 1980 li yıllarda Zey-
ve'de çok sayıda sepet, keter, kökün us-
tası vardı. Bunların çoğu rahmetli
oldu şu anda bu işi yapan yok. Ben se-
pet örmeyi devam ettirmek istiyorum.
Zeyve sepeti genelde hayıttan örülür.
Bunun yanı sıra söyüt, karaağaç, dut
gibi ağaçların sürgünlerinden de örü-
lebilir. Bazı sepet ve keterlerde kamış
ta kullanılır. Hayıt bitkisi sağlamlığı ve
güzel kokusuyla tercih edilen bir mal-
zemedir. Menderes Vadisi'nin çoğu
yerinde yetişir. Biz bunları tabiattan
toplarız ve sepetlerimizi öreriz. Sepet ve
keterlerimizle genellikle üzüm taşırız.
Plastik ve demir kelterlerin çıkmadığı
yıllarda tamamıyla kelter- sepetler kul-
lanılırdı. Günümüzde yine üzüm sepeti
diye adlandırılan bu sepetler bağları-
mızdan üzüm toplar geliriz. Tabi yu-
muşak sebze ve meyvelerin toplanıp ta-
şınmasında güzel bir kaptır” dedi.

BASİT EL ALETLERİYLE 
YAPIYOR
Doğadan toplanan malzemeler-

den sepet ve kelterin örülmesi için kü-

çük el aletlerine ihtiyaç olduğunu an-
latan Muharrem Kaya, “Zeyve sepeti
örerken malzemeler: büyük bıçak, or-
taboy bıçak, küçük bıçak, ağaç buda-
ma makası ve yargı kullanılır. Önce alt-
lığından başlıyoruz. Altı için 6 çubuk ke-
siyoruz. Küçük bıçakla ortadan çukur
açacağız. Kalın gördüklerimizi yaracağız
ince çubukları yardığımız çubuğun
içinden geçireceğiz. İnce çubukların
ince taraflarını önce kullanacağız. Çu-

buğun birini alttan bir üst-
ten alacağız. Sonra üstten
sonra tekrar alttan iki tur
dolayacağız. Bu dört Çu-
bukta niye ilk fotoğrafta
şimdi bütün çubukları
örme işimiz bitti. Uçlarını
kesiyoruz. Sepetin altı ha-
zır” dedi

DOĞAL 
MALZEMELERLE 
EL EMEĞİ 
SEPETLER
Sepet ustası Muharrem

Kaya, sepetleri doğadan
elde ettiği melengiç, sarıca
ayrık ve söğüt çubukları
gibi tamamen doğal mal-
zemeler kullanarak ördü-
ğünü söyledi. Bir sepetin
büyüklüğüne ve küçüklü-
ğüne göre bir günde de
örülebileceğini anlatan
Kaya, “Ben genellikle do-
ğadan elde ettiğim hayıt,
dut karaağaç, çıtlık, söğüt
ve kamış gibi doğal mal-
zemeleri kullanarak ekmek

sepetleri, üzüm sepetleri, yumurta se-
petleri, dekoratif sepetler ve büyük se-
petler, kelterler örüyorum. Her biri ayrı
bir işçilik ve emek gerektiren bu se-
petler, geleneksel Türk el sanatlarının
yaşatılmasına katkı sağlıyor” dedi.

MESLEĞİNİ ÖĞRETİYOR
Sepetçiliğin unutulmaması için ge-

lecek kuşaklara aktarılması için talep
gelmesi halinde halk eğitim müdürlü-
ğü aracılığıyla kurslarda açtıklarını an-
latan Muharrem Kaya, şöyle konuştu:

“Sepetçilik bizde deden babadan
gelir. Bu meslekle biz yıllardır uğraştık.
Hala uğraşmaya devam ediyoruz. Bu
bilgilerin kaybolmaması için de halk
eğitim aracılığıyla kurslar açtık. Öğ-
renciler yetiştirdim. Sepet örülecek
malzemenin doğadan toplanmasın-
dan, sepet kelter örülmesine kadar her
şeyi öğretiyorum. İnternet sitesi üze-
rinden de sepet örme eğitimleri veri-
yorum. Bu mesleğin kaybolmaması
için araştırmalar yaptım. Kültür Ba-
kanlığı tarafından sanatçı ünvanı ve-
rildiğini öğrendim. Videolarımla ör-
düğüm sepetlerin resimleriyle başvur-
dum. Kültür ve Turizm Bakanlığı bana
'Sanatçı' kimliği verdi” (İHA)

HABER MERKEZİ
2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı

açılması ile birlikte Denizli'de bele-
diye otobüsleri ve sefer sayılarını ar-
tırdı. Ulaşım A.Ş., 240 otobüs ile öğ-
rencilerin eğitim kurumlarına ulaşı-
mı için sefer sayılarını arttırdı.

Denizli’de belediye otobüsleri
2024-2025 eğitim öğretim yılının
açılmasının ardından otobüs ve se-
fer sayılarını artırdı. 

“EN GÜVENLİ VE 
KONFORLU HİZMETİ 
SUNACAĞIZ”
Ulaşım AŞ Genel Müdürü Mithat

Tüzüner, 2024-2025 eğitim öğretim
yılı başlamadan gerekli hazırlıkları
yaptıklarını ifade ederek, ilk sefer ön-
cesi görevli şoförlere uyarılarda bu-
lundu. Denizli halkına en iyi hizme-
ti vereceklerini belirten Genel Müdür
Tüzüner, “Kimsenin şüphesi olma-
sın en iyi hizmeti vereceğiz. Göreve
hazırız. Aşırı bir yaya ve araç trafiğine
karşı, yolcu indirme-bindirmede dik-
katli olacağız. Okul bölgelerinde,
yaya geçitlerinde daha hassas ola-
cağız. Denizli halkına en iyi şekilde
hizmet vermenin heyecanını taşı-
yoruz. Normal bir günde 130 araç-

la verdiğimiz hizmeti bugün 240
araçla vereceğiz. Vatandaşlarımız
emin olsunlar ki araçlarımızı, filoyu
ayağa kaldırdık. Şoför arkadaşlara
gerekli eğitimler verildi. En güvenli
şekilde, en konforlu hizmeti Deniz-
li halkına sunacağız” diye konuştu.

65 YAŞ ÜSTÜ 
VATANDAŞLARA ‘PİK 
SAAT’ HATIRLATMASI
Öte yandan Ulaşım AŞ Genel

Müdürü Mithat Tüzüner, başta 65
yaş üstü vatandaşlar olmak üzere
tüm vatandaşları zorunlu haller ol-

madıkça, özellikle öğrencilerin eği-
tim kurumlarına ulaşımı sağladıkla-
rı 07.00-09.30 ile 15.00-18.00 sa-
atleri arasında belediye otobüsleri-
ni kullanmamaya davet etti. Tüzü-
ner, “Bu saatlerde işe giden, işten ge-
len, bir de öğrenci kardeşlerimiz
var. Onların vermiş olduğu bir yo-
ğunluk var. 65 yaş üstü vatandaş-
larımız eğer herhangi bir acil işleri
yoksa bu saatler dışında seyahat
ederse hem daha konforlu seyahat
etmiş olacaklar, hem gidecekleri
yere otobüste oturarak gidecekler”
ifadelerini kullandı.

OKULLAR AÇILDI, DENİZLİ’DE
OTOBÜS SEFERLERİ ARTTI

SEPET orErEk 
sanatçı unvanı kazandı

Denizli'nin Çal ilçe-
sinde babasından öğ-

rendiği tekniklerle
yıllardır sepet ören

Muharrem Kaya, Kül-
tür ve Turizm Bakan-

lığı tarafından
"Yaşayan Sanatçı"

unvanı verildi. Doğal
malzemelerle yapı-

lan el emeği sepetler
büyük ilgi görüyor.



HABER MERKEZİ
Millet Partisi Genel Başkanı

Cuma Nacar, Yeni Eğitim Öğretim
Yılı kutlama mesajı yayınladı. Baş-
kan Nacar mesajında “Dünya
devletleri arasındaki, eğitim ve
öğretim kalitesi sıralamasında her
geçen yıl düşüş göstermemiz eği-
timdeki başarısızlığın ispatıdır!”
dedi. Millet Partisi Genel Başkanı
Cuma Nacar, 2024-2025 eğitim
öğretim yılının başlaması nedeniyle
kutlama mesajı yayınladı. 

“Eğitim ve öğretim kalitemiz
kan kaybediyor” diyen Başkan
Nacar yayınladığı mesajında “Yeni
eğitim öğretim yılı Kutlu olsun.
Yeni eğitim ve öğretim yılı elleri
öpülesi öğretmenlerimize, öğren-

cilerimize, velileri-
mize ve milletimize
hayırlı olsun. Eğitim
ve öğretim kalite-
miz kan kaybedi-
yor. Uygulamadaki,
kalitesiz, seviyesiz
bu eğitim ve öğre-
tim sistemi ile bıra-
kınız bir yere var-
mayı yerimizde
saymamız bile
mümkün değildir.
Üniversitelerimizde bile eğitim ve
öğretim kalitesi 1970'li yılların lise
seviyesinde değildir. Dünya dev-
letleri arasındaki sıralamada, eği-
tim ve öğretimde her geçen yıl dü-
şüş göstermemiz iktidarın eğitim ve

öğretimde de başarısız
olduğunun ispatıdır.
Bilimsel çağdaş eği-
tim ve öğretim siste-
mine geçmemiz, mut-
lu, zengin, güçlü, ba-
rışçıl 'muhteşem Tür-
kiye' için şarttır! Doğ-
ru, dürüst, çalışkan,
özgüvenli, fedakâr, va-
tansever, milletsever,
adaletli, ehliyetli, liya-
katli, emanet ehli, in-

sana ve millete hizmet sevdalı, aklı
hür vicdanı hür, yüksek karakter-
li, barışsever bireyleri yetiştirecek,
bilimsel çağdaş millî eğitim ve öğ-
retim sistemini kuracaklara selam
olsun” ifadelerini kullandı. 

FERHAT SOLKOL
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, AK Par-

ti İl Başkanlığı tarafından 13 Eylül Cuma
günü düzenlenecek olan 2024 yılı Şehir
Buluşmaları kapsamında Denizli’ye ge-
lecek. Denizli Bölge İdare Mahkeme-
si’nin açılışını gerçekleştirmesi beklenen
Bakan Tunç’un Denizli programı henüz
netlik kazanmadı.

Ziyareti AK Parti İl Başkanı Yücel Gün-
gör açıkladı. Başkan Güngör; “2024 yılı
Denizli Şehir Buluşmaları kapsamında 13

Eylül Cuma günü şehrimizi Adalet Ba-
kanımız Yılmaz Tunç ziyaret edecektir.
Program kapsamında başta Denizli Böl-
ge İdare Mahkemesi’nin açılışı olmak üze-
re çeşitli programlara katılarak şehrimiz-
de kendilerini misafir edeceğiz. Bakanı-
mızın programı netleşince detaylı şekilde
bilgi verilecektir” dedi.
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Sahibinden
2016 Dacıa 
Sandero Stepway
1.5 DCI 184,000 km
Ön iki çamurluk
boya harici hatasız
580.000 TL
0 532 317 53 11

Sahibinden
2014 Seat İbiza
1.4 LPG’li
146 bin km
Değişen yok 
3 parça boya
530.000 TL
0 532 769 19 85

Sahibinden
Audi A6 Sedan 
2.0 TDI  
2008 model dizel
otomatik, 101 bin km 
İlk sahibinden Siyah 
Değişen yoktur, 
4 parça boyalıdır 
1.010.000 Tl 
0 532 214 89 22

OtOMOtiV OtOMOtiV OtOMOtiV

TEV Denizli Şubesi
Adres: Çaybaşı Cad. No.32 

Küçüksaray Apt. Zemin Kat D.2
20010 Denizli / TÜRKİYE

Telefon: (0258) 264 65 99 
264 64 90 - 262 33 63

E-Posta: denizli@tev.org.tr

15 gÜN SİZDEN
15 gÜN BİZDEN

TÜM ilanlarInIz iÇin bizE UlaŞIn!

0 541 687 43 75

HABER MERKEZİ
Denizli Valisi Ömer Faruk Coskun,

2024-2025 Eğitim ve Öğretim yılının
başlamasıyla ilgili bir mesaj yayımladı. Vali
Coskun, öğrencilerin çağın gereklerine uy-
gun, milli ve manevi değerlere sahip bi-
reyler olarak yetişmelerinin, devlet ve mil-
letin geleceği açısından en önemli unsur
olduğunu belirtti.

Denizli Valisi Ömer Faruk Coskun,
2024-2025 EğitimÖğretim yılı mesajı
yayınladı. Eğitim kurumlarının ve eği-
timcilerin üzerine büyük görev ve so-
rumluluk düştüğüne ve geleceği şekil-
lendirecek olan eğitim sürecinin olduğu-
nu belirten Vali Coskun, “Bilginin günden
güne katlanarak çoğaldığı günümüz dün-
yasında, öğrencilerimizin çağın gerekle-
rine uygun, yerli, milli ve manevi değer-
leri özümsemiş bireyler olarak yetişmeleri,
devlet ve milletimizin geleceğini belirleyen
en önemli husustur. Bu süreçte eğitim ku-
rumlarımızın ve eğitimcilerimizin üzerine
çok büyük görev ve so-
rumluluklar düşmekte-
dir. Evlatlarımızın gele-
ceğini şekillendiren eği-
tim sürecinin, sadece bi-
rey için değil, toplumu-
muzun geleceği için de
büyük bir önem arz etti-
ği aşikardır” dedi.

Öğretmenlere sesle-
nen Vali Çoşkun, öğret-
menlerin sevgi ve sabır-
la çocukların eğitimine
yön vermelerinin, başa-
rının temel taşını oluş-
turduğunu belirtti. Vali
Coşkun, “Sizlerin ço-
cuklarımıza karşı sorumluluklarınızın bi-
lincinde, sevgiyle hareket etmeniz, karşı-
lıklı fikir alış-verişine önem vermeniz el-
bette ki eğitimdeki başarının da temelini
oluşturmaktadır. 

Dünyanın en zor ama bir o kadar da
özel görevini üstlenen siz değerli öğret-
menlerimizin, insan yetiştirirken içerisin-
de bulunduğunuz şartlar ne olursa olsun,
sevgi ve sabır yönünden cömert davra-

nacağınıza olan inancımız tamdır” şek-
linde konuştu.

“SİZLER BİZİM 
GELECEĞİMİZİN TEMİNATI, 
MİLLETİMİZİN UMUDUSUNUZ”
Öğrenciler hakkında geleceğin teminatı

ve milletin umudu olduğunu belirten
Vali Coşkun, “Sizler bizim geleceğimizin
teminatı, milletimizin umudusunuz. Emi-
nim ki sizler, sizi en iyi şekilde yetiştirmek
için çabalayan öğretmenlerinizin ve aile-
lerinizin emeğini boşa çıkarmayacaksınız.
En büyük dostunuzun güzel ahlak, en
güçlü silahınızın bilgi ve en büyük düş-
manınızın da tembellik, cehalet olduğu-
nu asla unutmamalısınız” dedi.

“EN DEĞERLİ VARLIKLARIMIZ
ŞÜPHESİZ Kİ ÇOCUKLARIMIZDIR”

Velilere de seslenen, çocukların yan-
lış kişilerden ve ortamlardan uzak tutul-
ması gerektiğini belirterek sözlerine devam

eden Vali Coşkun, “En
değerli varlıklarımız şüp-
hesiz ki çocuklarımızdır.
Onları yanlış kişi ve or-
tamlardan uzak tutmak,
milli ve manevi değerleri-
mizi özümsemiş bir şekil-
de yetiştirmek, öğretmen-
lerimiz kadar sizlerin de
vazifesidir. Onların sırda-
şı, dostu ve örneği sizler-
siniz. Yavrularımızın kültür
ve medeniyetimizi özüm-
semiş bireyler olmalarında
en önemli sorumluluk siz-
lerin omuzundadır” ifa-
delerini kullandı.

Sözlerini yeni eğitim öğretim yılında
öğrencilere, ailelerine ve öğretmenlere ha-
yırlı olmasını dileyen Vali Coşkun, “Bu
duygu ve düşüncelerle, 2024 2025 eği-
tim-öğretim yılının başta sevgili öğrenci-
lerimize, ailelerine, saygıdeğer öğret-
menlerimize ve tüm eğitim camiasına ha-
yırlı olmasını diliyor; eğitim öğretimin tüm
paydaşlarına başarı dileklerimle selam ve
saygılarımı sunuyorum” dedi.

Cuma nacar ‘bilimsel çağdaş
millî eğitim sistemi şarttır!’

ABDİL YAŞAROĞLU
DİMSİAD Başkanı Halil İbrahim

Çerçi ve beraberindeki heyet De-
nizli İnşaat Mühendisleri Odası
Başkanı Seyhun Türk’ü makamın-

da ziyaret ederek görevinde başa-
rılar diledi. DİMSİAD Başkanı Çer-
çi, Türk’e dernek çalışmalarını ve
yapacak oldukları projeleri hak-
kında bilgi verdi. DİMSİAD Başkanı

Halil İbrahim Çerçi “Projelerimiz
arasında ülkemizin gerçeği olan
deprem ile mücadele ve önlemler
konusunda Denizli’de kentsel dö-
nüşümün hızlandırılması ve başla-
ması noktasında DİMSİAD olarak
öncülük etmek ve ilgili kurumlar ile
beraber harekete geçilmesini sağ-
lamak var” dedi. 

Çerçi, ayrıca inşaat sektöründe
kaliteli ve güvenli yapılar oluştur-
mak için kalifiye eleman eksikliği-
nin giderilmesi konusunda Deniz-
li İnşaat Mühendisleri Odası ile
birlikte kurslar ve projeler üretme-
nin önemli olduğunu belirtti. 

Denizli İnşaat Mühendisleri
Odası Başkanı Seyhun Türk ziya-
retine gelen DİMSİAD heyetine
Denizli İMO olarak sektörel ve De-
nizli’ye katkı sağlayacak her proje-
de birlikte hareket etmekten mutlu
olacaklarının altını önemle çizdi.

DİMSİAD (Denizli İnşaat Malzemesi Satıcıları İş Adamları Derneği ) Yö-
netim Kurulu üyeleri, Denizli İnşaat Mühendisleri Odası’nı ziyaret etti.

DİMSİAD’dan Seyhun türk’e ziyaret

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, AK Parti Denizli Teşkilatı tarafından düzen-
lenecek olan 2024 yılı Şehir Buluşmaları kapsamında Denizli’ye gelecek.
Denizli Bölge İdare Mahkemesi’nin açılışını gerçekleştirmesi bekleniyor.

ADALET BAKANI YILMAZ
TUNC DENiZLi’YE GELiYOR

Vali Coşkun’dan yeni 
eğitim öğretim yılı mesajı
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bUlMaCa ÇÖzÜMlErİ

İBRAHİM ALAYONT
Basketbol Süper Ligi ekiplerin-

den Yukatel Merkezefendi Belediye-
si Denizli Basket’in kulüp başkanı
Veli Deveciler, kombine bilet satışla-
rının başladığını bildirdi. Deveciler,
yaptığı yazılı açıklamada, iyi bir kad-
ro oluşturduklarını ve salonda da
Avrupa’ya yakışır yenilikler gerçek-

leştirdiklerini belirtti.
Basketbol Süper Ligi ekiplerin-

den Yukatel Merkezefendi Belediye-
si Denizli Basket’in kombine biletleri
satışa çıktı.

Denizli Basket’in kulüp başkanı
Veli Deveciler, "Kombine bilet satış-
larımız başladı. Kombine biletlerin
neredeyse dörtte biri ilk günden tü-
kendi. Kombine bilet satışı ve gelirle-
ri, taraftarın takımına destek ve güç
vermesi için asli unsurlardan biri.
Süper Lig’de başarılı olan bu müthiş
organizasyonu taraftarımız satın aldı-
ğı kombinelerle tebrik ediyor ve bizi
onurlandırıyor. Bu takımın bunu hak
ettiğini düşünüyoruz. Ligin kalıcı ve is-
tikrarlı takımlarından biri olabilmemiz
için mali istikrara ve güce sahip olmak
şart" dedi. Her maç öncesi uygun fi-
yatlarda bilet satışının da yapılacağı-
nı vurgulayan Deveciler, Denizlili
sporseverleri takımlarına sahip çık-
maya davet etti.

MERKEzEFEnDi’de 
kombineler satışa çıktı

Yeni sezonda Denizli'yi Bölgesel
Amatör Lig'de temsil edecek olan ve
hedefini 3. Lig olarak belirleyen De-
nizli İdmanyurdu, 2024-2025 sezo-
nunun hazırlıklarını sürdürürken ilk ha-
zırlık maçını da Denizli Süper Amatör
Lig takımlarından Bereketlispor ile
yaptı. Geçtiğimiz sezon şampiyon ola-
rak Bölgesel Amatör Lig'e yükselen De-
nizli İdmanyurduGürellerspor, yeni se-
zon hazırlıkları kapsamında ilk hazırlık
maçını Denizli Süper Amatör Lig ta-

kımlarından Bereketlispor ile yaptı.
Centilmenlik içerisinde oynanan hazırlık
maçını Kulüp Başkanı İbrahim Gürel ile
yönetim kurulu üyeleri ile çok sayıda
futbolsever de izledi. Her iki takımda da
bütün futbolculara yer verilen maç
büyük çekişme içerisinde geçti.

"İLK HAZIRLIK 
MAÇIMIZI YAPTIK"
Yeni sezon hazırlıklarını ve hazır-

lık maçını değerlendiren Teknik So-

rumlu Gökhan Kaynak, "Yeni sezona
başlayalı 3 hafta sonu gibi oldu. Ge-
nel anlamda fiziksel olarak yapılan ça-
lışmaların arkasına yavaş yavaş 11'le-
rin belli olmaya başladığı, taktiksel ça-
lışmaların yapıldığı haftalara geldik.
Bugün de ilk hazırlık maçımızı Bere-
ketlispor ile oynadık. 45'er dakikadan
olmak üzere iki devre oynadık. Bizim
için de iyi oldu eksiklerimizi görme adı-
na, yapabildiklerimiz yapamadıkları-
mız oyuncularımızın sahada bireysel

anlamda hazır olup olmadıklarını ilk
maç olmasına rağmen görme imkanı
bulduk. Ortaya güzel şeyler de çıktı.
Özellikle ilk 10 dakikadan sonra oyun-
da istediklerini yaptılar. Topa daha
fazla sahip oldular. Zaman zaman
topu önde tutmayı bildiler. Bu sene in-
şallah topa sahip olma üzerine oyun
oynamak istiyoruz. Bunu da şu anda
yapabilecek oyuncu kadromuz, kali-
temiz mevcut. Sezon başında da in-
şallah iyi bir başlangıç yapıp, sezon
içinde de emin adımlarla yürümek is-
tiyoruz" diye konuştu.

"TRANSFER BİTMEDİ"
Transfer çalışmalarını sürdürdük-

lerini ifade eden Kaynak, "Birkaç böl-
geye takviye yapmayı düşünüyoruz.
Ancak ekonomik şartlar bizi zorluyor.
İnce eleyip sık dokuyoruz. Uygun fi-
yata da oyuncu transfer etsek iyi
oyuncu almamız gerekiyor. Çünkü ko-
lay değil bu ligin maliyeti masrafları
özellikle bu sezon çok yükseldi. Bu-
rada da başkanımız sağ olsun elinden
gelenin fazlasını şu anda yapıyor.
Bizde birkaç transfer yapıp transferi
kapatmak istiyoruz" ifadelerini kul-
landı. (İHA)

DEnizli iDManYUrDU, ilk HazIrlIk
MaÇInI bErEkETliSPor ilE YaPTI

Tamamen altyapı ürünü
olan öz evlatlarımızı ve bu
çocuklarımızı yetiştiren
emeği geçen her hoca ve
altyapı idarecilerimiz kutlu-
yorum. Altyapının önemin-
den her fırsatta söz ettik
şimdi ne kadar önemli an-
lamışsınızdır.

Bu çocuklarımızla Ligde
çok iyi işler yapacağımıza
inanıyorum. Maça gelince
bizim takım topun arkasına
geçip hızlı hücumlarla po-
zisyonlar buldu ve maçı 3-1
kazandı. Bergama son da-
kika transfer işini halleden
ve eksiklerle sahaya çıkan
hiç hazır görünmeyen bir
takımdı.

Bizim çocuklar daha diri
ve hızlı oynayarak takım
halinde savunma yaparak
maçı kazanmasını bildi. 

Emre Yıldırım'ın ters ka-
fasında top ağlarla buluştu.
Ertuğrul'da hazırlıksız ya-
kalandı. İki oyuncumuz da
daha dikkatli olmalı. Bu gibi
hataları en aza indirmeliyiz. 

Ali Eren daha tecrübeli
ve hazırlık maçlarında iyiy-
ken bu tercih bizi şaşırttı.
Defans bloğunda Emirhan,
Emre, Berkant ve Emir ku-
sursuz oynadı.

Oktay yerinde sıkı
durdu. Hücum hattı Alihan
hızlanmalı, Emre Fırtına
iyiydi, Eren oyunun müca-
dele tarafını iyi oynadı, Yu-
suf heryere yetişmeye ça-
lıştı ve golünü attı. Emre
Burgaz forma girince daha
iyi olacak. Sonradan giren-
ler oyuna katkı sağladı. 

Ali Ulaman’ın golü ipi
çekti. Sonradan girenlerden
Ramazan Karakurt’un çok
iyi olacağına eminim.

Bu galibiyeti fazla büyü-
meden yola devam emeği
geçen herkesi tebrik ediyo-
rum.

Ercüment DİLMEN

KAPtAn
KÖŞKÜ

bu çocuklara
inanın
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ABDİL YAŞAROĞLU
Denizli Büyükşehir Belediyesi Za-

bıta Daire Başkanı İbrahim Çelebi ile
Gönül Çelebi’nin oğlu Sadık Emre
hayatını Raziye ve Şaban Yağlı-
ca’nın kızları Fadime Yağlıca ile bir-
leştirdi.

Şato Garden Düğün Salonların-
da gerçekleşen düğün törenine katı-
lan Denizli Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Bülent Nuri Çavuşoğlu genç çif-
tin nikah akdini gerçekleştirdi. Nikah
töreninde Denizli Büyükşehir Bele-
diye Başkan Vekili Ali Marım, Mer-
kezefendi Belediye Başkanı Şeniz
Doğan ve çiftin yakınları şahitlik etti. 

29 yaşındaki öğretim görevlisi
Sadık Emre ile doktor Fadime’nin ai-
leleri, sevenleri, dostlarının katıldığı
düğün töreni gece geç saatlere kadar
müzik eşliğinde devam etti. Misafir-
ler, genç çiftin mutluluğunu payla-
şarak unutulmaz bir gece yaşarlarken,

Çelebi ve Yağlıca aileleri, bu özel gün-
lerinde kendilerini yalnız bırakmayan
davetlilere teşekkür etti.

Denizli Büyükşehir Belediyesi Za-
bıta Daire Başkanı İbrahim Çelebi oğ-
lunun mürüvvetini görmekten mut-
luluk duyduğunu ifade ederek, “Kız
evlendirmek çok güzel bir şey ama
oğlan evlendirmek biraz daha gurur
verici mutluluk verici. Çok güzel bir
duygu. Bizi sayıp seven gelen tüm
dostlarımıza teşekkür ederiz.Kalaba-
lık bir ortam oldu. Kızım da olsa oğ-
lum da olsa mürüvvetini görmek
güzeldi. Benim kızım yoktu ama ar-
tık bir kızım oldu. İnşallah bahtları, ka-
derleri de güzel olur” dedi.

Denizli Büyükşehir Belediyesi Zabıta Daire Başkanı İbrahim Çelebi’nin oğlu Sadık Emre,  Fa-
dime Yağlıca dünya evine girdi. Gerçekleşen düğün töreninde genç çi�, doyasıya eğlendi.

Çelebi ailesinin mutlu günü


